
Tisztelt Jegyző Asszony! Tisztelt Képviselő-testület! 

A 2016/2017. tanévben ismét egy osztállyal többen leszünk, és ezáltal egy 
osztályteremmel többre lesz szükségünk, mint idén. Jelenleg nincs szabad 
osztálytermünk, amelyet erre a célra fel tudnánk használni. Az osztály elhelyezését 
átalakítással még meg tudnánk oldani, de a várható nagy létszám miatt a 
csoportbontás további, megoldásra váró problémákat vet fel. Ezt az épületen belül 
már sajnos nem lehet megoldani. Bár az Önkormányzat által vásárolt ingatlanok 
rendelkezésre állnak, azokból könyvárat illetve technika és torna szobát alakítottunk 
ki, amelyekkel így már tantermi funkciót nem tudunk betölteni. 
A következő (2017/2018. tanévben) előreláthatóan egy osztályt már nem tudunk 
elhelyezni az iskola épületében. 

Kérem legyenek szívesek tájékoztatni arról, hogy a soron következő képviselő-
testületi ülésen az iskolavezetésnek lenne-e módja egyeztetésre a megoldási 
javaslatokról! 
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